
Referat fra et lite medlemsmøte etter generalforsamlingen 26.02.2014:  

 

I år må alle gjøre en innsats om vi skal få arrangert løp.  

Det ble besluttet å opprette banekomite, arrangementskomite og løpskomite.  

(Vi kan ha bruk for flere i komiteene, så bare gi beskjed om du kunne tenke deg gjøre en innsats). 

 

Arrangementsansvarlig travløp:  Svein Engebretsen 

     -Løpskomite: (underlagt arr.komite: ) 

     Mari Derås, Camilla Sivertsen, Wenche Pedersen 

-Banekomite ble :   

Jan Erik Pedersen, Harry larsen og Svein Engebretsen  

     Disse får ansvar for banen; se hva som trengs gjøres, gi  

     beskjed til styret, innkalle til dugnad, med mer. 

Svein Engebretsen tar også ansvar for det tekniske utstyret vi 

har på banen. 

Arrangementskomite (andre arrangement):  Sonja Jensen, Siren Vonka Danielsen 

Linda får ansvar for arbeidet med ponni, men kan også brukes av de forskjellig komiteer til hjelp.  

 

Vi ønsker å få samme type automatisk innmelding som er tatt i bruk av Tana – og Varanger travlag. 

Det taes kontakt med Jim Roska om dette.  

 

Det skal innføres boksleie på løpene. Dette skal stå i løpsinnbydelsen, loddtrekning ved overtall.  

Innmeldinger til løp skal være skriftlig, ikke pr. tlf. Alle løp skal være ”meldt er meldt”.  

 

Det skal planlegges grunnkurs for funksjonærer; alle som har anledning bør ta kurset. Dette er viktig 

for alle om vi skal få arrangert løp i fremtiden. 


